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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 
 
 

 

Referat 9. ordinære møde i skolebestyrelsen 
skoleåret 2021/22  

Onsdag d. 15. juni 2022 kl. 16.30–18.00  
Deltagere: Haydee, Ellen, René, Torben, Henriette (ref.) Elinor, Sarah, Sebastian, Allan 
Gæst: Christina (nyt medlem fra august) 
 
DAGSORDEN 
1.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Dagsorden godkendes 
Referatet fra 8. ordinære møde godkendes. 
Vi begynder med en præsentationsrunde og velkommen til det nye medlem Christina. 

2.  O Meddelelser fra formanden: 
Der er grundkursus for nyvalgte medlemmer af skolebestyrelser den 6. september kl. 17-20. Det store 
efterårskursus med oplæg er den 28.og 29. oktober 2022. Se mere på https://www.skole-foraeldre-
kbh.dk/ hvor kurserne annonceres i løbet af sommeren. 
  

3.  O  Meddelelser fra skolelederen:  
• Emilie og Jens er nye repræsentanter i SKB på lærersiden.  
• En enkel lærer går på pension til sommer. Tre lærere har sagt deres stillinger op. Vi kommer især 

til at mangle matematik. En BHK-leder har sagt op. En medhjælper har sagt op.  
• Den sidste dag inden ferien synger hele skolen Feriesangen kl. 11:50 
• De kommende 0. klasser sammen med deres forældre været på besøg til information i deres nye 

klasser, og efterfølgende servering af pølser; stor succes. 
• Der er en forventning om at styrke elevrådsarbejdet på skolerne i KBH. 
• Det første møde i den nye bestyrelse er d. 10.8.22 

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne:  
• Det er gået godt med eksamen, men dansk fremstilling har været vanskelig for eleverne. Det er en 

ny prøveform. 
• Der er dimission d. 21. juni. Eleverne og deres forældre kommer i to hold. 
• I næste uge er der omlagte skemaer onsdag-fredag.  
• Store Stranddag er på onsdag (Lilleskolen) og torsdag på Store Skolen. Der flagdag på mandag 

hvor 5. årgang flages ud og efterfølgende flages ind på Storeskolen. 
5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne:  

• Vi arbejder stadig med Bytte-Bixen og klima.  
• Der er valgt nye repræsentanter til elevrådet i OB. 

6.  O Orientering fra KKFO:  
• KKFO åbner kl. 12 den sidste skoledag.  
• Der er sommerferieåben.  
• Vi ændrer lidt på strukturen pga. det faldende børnetal.  

7.  D/B Skolebestyrelsens beretning 
Det er en pligtopgave for bestyrelsen at lave en årlig beretning. Sebastian havde sendt udkast rundt 
med dagsordenen. Vi drøfter udkastet: 
• Der tilføjes at SKB fortsat har en bevågenhed på trafikken omkring skolen.   
• Det tilføjes at elevrådet løbende har holdt SKB orienteret om deres arbejde med klima og 

bæredygtighed.  
Med disse tilføjelser godkender bestyrelsen enstemmigt beretningen.  
Beretningen fremlægges for forældrene til arrangementet for skolens fødselsdag (se næste punkt). 

https://www.skole-foraeldre-kbh.dk/
https://www.skole-foraeldre-kbh.dk/
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8.  D/B Planlægning af skolens fødselsdag 24. august  
Skolen kan igen fejre sin fødselsdag, det bliver 24. august. Bestyrelsen har tradition for at lave en bod 
hvor man kan komme i dialog med forældre og elever. 
• Det forventes at så mange som muligt fra den nye bestyrelse deltager på dagen. SKB ønsker en 

bod hvor forældre og elever kan komme med ønsker til SKB´s arbejde.  
• SKB sælger kaffe i forbindelse med boden.  
• Der skal være mulighed for anonymt at stille forslag til skolebestyrelsen, gerne både fysisk og 

digitalt. 
• Christina og Sebastian er tovholder på boden og sørger for at holde styr på og uddelegere 

opgaver. 
 

9.  D/B Gamle elevers aften – Sidste Mandag i September (SMS) 
Skoleledelsen og formandskabet har talt om at genoplive traditionen med at holde et arrangement for 
gamle elever. Det har tidligere været praktiseret under forkortelsen SMS – sidste mandag i september 
og har fungeret som et mødested for både yngre og ældre der engang har gået på skolen. Efter at 
corona har spoleret alle traditioner, foreslår vi følgende som bestyrelsen bedes drøfte: 

• Sidste mandag i september holdes et arrangement eftermiddag/aften for alle tidligere elever. 
Der er især fokus på at de seneste års 9.klasser til at møde op. 

• Formålet er at bidrage til de unges tilhørsforhold til deres skole og tidligere kammerater samt 
at bidrage til personalets og nuværendes elevers viden om hvordan det opleves at drage 
videre fra LPS og ud i verden.  

• Den nuværende 9. årgang inddrages i afholdelsen.  
• Lærerårgangsteamet for nuværende og tidligere 9.klasser involveres. Måske der vil være 

større engagement, hvis det er de afgående 9.  klasses lærere, som er involveret. 
• Skolen sørger for forplejning, dog med betaling fra deltagerne. 
• Arrangementet annonceres bredt og i god tid. Skolen afgør om der anvendes tilmelding.  

Bestyrelsen bakker op om forslaget. Personalerepræsentanterne fortæller at lærerne gerne vil deltage 
og løfte opgaven, hvis de får tid til det. Skoleledelsen svarer at det skal de selvfølgelig have - stort set 
alle lærer har tid til en sådan opgave.  
Det kunne også give god mening at SKB deltager. Vi kan tage det op næste år. 
 

10.  D Evaluering af bestyrelsens fireårige periode og overlevering til den nye 
Bestyrelsen drøfter hvordan arbejdet i de fire år har været og giver input til den nye bestyrelse: 

• Det faste dagsordenspunkt til sidst med evaluering af mødet har været rigtig godt.  
• Begyndelsen af perioden var præget af en del diskussioner i forhold til hvordan arbejdet skal 

tilrettelægges. 
• Vi bør fremadrettet have fokus på hvordan KKFO’en bliver en endnu større del af skolen. Fx 

deltagelse i forældrekonsultation.  
• SKB har ikke formået at støtte elevrådets arbejde i tilstrækkelig grad. Det kunne være en 

ambition at øge samarbejdet for derigennem at støtte op om elevrådet. 
• Der kan nogen gange være en lidt anstrengt stemning på møderne – en lidt hård tone – det er 

må man forsøge at undgå. 
• Mødelederen kan opleve det som nødvendigt at lukke diskussioner ned, hvis diskussionen 

løber ud af en tangent, for at man kan nå øvrige dagsordenspunkter. 
• Det kan være et irritationsmoment at opgaver/punkter som er på dagsorden, ikke bliver fulgt 

til dørs plus derfor gentagende gange optræder på dagsorden.  
Bestyrelsen takker af og håber at den nye bestyrelse vil fortsætte det gode samarbejde. 
 

11.  O Eventuelt: 
Det er besluttet i Børne- og Ungdomsudvalget i BR at alle skoler skal have reduceret deres budget i år 
for dække voksende udgifter på specialområdet. LPS er trukket 496.000 kr. Det har dog ikke givet 
anledning til planer om at ændre LPS-budgettet, da vi kan tage beløbet fra vores buffer.  
 

12.  D Evaluering af mødet: 
Der har ikke været så meget på dagsorden til dagens møde, som falder godt i tråd med at denne 
skolebestyrelses periode er kommet til sin afslutning. 
Formanden takker de afgående medlemmer for deres deltagelse. 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 


